
Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr 1/2011  w dniu 17 stycznia 2011r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  15,00  zakończono o godz. 17,45 
 
 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Irena Wojewódzka-Kucz      

- Przewodnicząca Komisji 
Obecna 

 2. 
  

Stanisław Gąsiorek   
       

Obecny 

3. 
 

Jacek Brzostowski       
 

Obecny 

4. Andrzej Bielecki   
 

Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz       
 

Obecny 

6. Tomasz Kranc  
 

Obecny 

7. Robert Woźniak 
 

obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 
 
 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

4. Anna Wolicka – dyrektor PPP w Wągrowcu 
 

5. Katarzyna Wiśniewska- dyrektor DPS w Srebrnej Górze 
 

6. Jan Fajkiel- dyrektor WPOW w Wągrowcu 
 
7. Barbara Balcerzak- dyrektor SOSW w Wągrowcu 
 
8. Iwona Brudz- dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu 
 
9. Beata Korpowska- dyrektor PUP w Wągrowcu 
 
10. Wioleta Kaczmarek- kierownik ds. Orzecznictwa 

 



 
11. Edyta Owczarzak- kierownik PCPR w Wągrowcu    

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Przewodnicząca komisji powitała członków komisji i sprawdziła obecność oraz 

przywitała zaproszonych gości. Zapoznała obecnych z tematami posiedzenia: 
Analiza budżetu poszczególnych placówek podległym staroście. Protokół z 
poprzedniej Komisji Zdrowia został przyjęty bez zastrzeżeń. Jako pierwsza zabrała 
głos dyrektor PPP Pani Anna Wolicka , która przedstawiła budżet mi. Przedstawiła 
szczegóły remontów i planowanej termomodernizacji budynku. Ustalono, że budynek 
jest w złym stanie technicznym. Wyjaśnienia w tej sprawie udzielił Starosta T. Kranz i 
udzielono przyzwolenia  na takie działania aby doprowadzić do termomodernizacji. W 
obecnej chwili nie ma środków na termomodernizację i tylko doraźne remonty 
szczególnie dachu należy dokonać i ubiegać się o środki z różnych innych źródeł. 
Zarząd w najbliższym czasie ustosunkowuje się do ww. sprawy. Szczegółowe 
sprawozdanie jako załącznik nr 1. 

Następną osobą  zabierającą głos była Pani Katarzyna Wiśniewska dyrektorka 
DPS w Srebrnej Górze. Przedstawiła budżet swojej placówki bardzo szczegółowo, 
analizując każdy detal . Należy zaznaczyć , że wiele prac remontowych będzie 
wykonanych przez pracowników placówki. Kilka pytań zadał Starosta T. Kranz, które 
dotyczyły mi. wymiany drzwi. Dokładna analiza budżetu w załączniku nr 2. 

Kolejną osobą relacjonującą była Pani Wioleta Kaczmarek kierownik ds. 
Orzecznictwa, która stwierdziła, że w ubiegłym roku tj. 2010 orzeczono 1900 
niepełnosprawności . Na przyszły rok 2011 przewiduje się około 2000 rozpatrzeń 
wniosków. Załącznik nr 3. 

O głos poprosiła Panią Barbarę Balcerzak dyrektora SOSW Przewodnicząca 
Komisji Irena Kusz – Wojewódzka. Dyrektor placówki przedstawiła swój budżet 
zaznaczając, że został opracowany o informacje otrzymane od Zarządu Powiatu 
Wągrowieckiego i jest rozbieżny z arkuszem organizacyjnym opracowanym 
wcześniej. Pani dyrektor stwierdziła, że budżet może być zagrożony. Komisja 
stwierdziła, że wszystko będzie zależało od naboru do placówki. Załącznik nr 4. 

Głos zabrała dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu Pani Iwona Brudz, 
która stwierdziła, że zgłasza możliwość deficytu w końcówce roku 2011. Ogólnie 
dyrektor placówki stwierdził na różnych paragrafaf  budżetu wydatki zostały bardzo 
ograniczone w stosunku do realnych potrzeb. Konsekwencją umniejszenia w planie 
wydatków, będzie to, iż już w I półroczu roku 2011 nastąpi wykorzystanie prawie 
całego planu. Załącznik nr 5. 

 



Kolejną osobą przedstawiającą swój budżet był Jan Fajkiel dyrektor WPOW w 
Wągrowcu, który stwierdził, że  został zaplanowany w sposób oszczędny i zapewnia 
minimum potrzeb placóki i na dzień dzisiejszy w tej wysokości zabezpiecza 
niezbędne potrzeby placówki. Załącznik nr 6. 

Głos zabrała dyrektor PUP w Wągrowcu Pani Beata Korpowska, która 
stwierdziła, że opracowując plan, dokonano maksymalnych zmniejszeń w wydatkach 
na wynagrodzeniach, bez zmniejszania zatrudniania oraz maksymalnie ograniczono 
plan na wydatki bieżące. Powyższy plan powinien zabezpieczyć bieżące, skromne 
funkcjonowanie jednostki. Nie byłoby to jednak możliwe bez udziału Funduszu Pracy. 
Załącznik nr 7. 

Jako ostatnia z gości zaproszonych zabrała głos Pani Edyta Owczarzak 
kierownik PCPR w Wągrowcu stwierdza, że jednostka ma specyficzny zakres 
swojego działania polegający na pomocy społecznej, która musi być udzielona. 
Środki finansowe, które maja dla pracowników pozostają na poziomie 2010 roku. 
Załącznik nr 8. 

 
 

 
 

 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania 
 
Zarząd Powiatu zwraca się z  prośba o wytypowanie przedstawiciela do prac 
komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wągrowieckim.   
 
Komisja Zdrowia akceptuje osobę radnego Krzysztofa Migasiewicza do prac w 
komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia otrzymała odpowiedź na wniosek zgłoszony na  
sesji w dniu 29 grudnia 2010 roku dot.  sfinansowania zakupu urządzenia  
chłodzącego dla Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Wągrowcu.  
Poinformowano, że wniosek będzie rozpatrzony przy projekcie budżetu na 2011 r. 
 przy zachowaniu procedur inwestycyjnych , co do środka trwałego.   

 
5.2   Opinie 
Komisja Zdrowia opiniuje pozytywnie budżety przedstawione przez dyrektorów i 
kierowników jednostek podległych Staroście Wągrowieckiemu , które gwarantują 
wykonanie i prawidłowe funkcjonowanie placówek. 
 

      5.3  Stanowiska 
 
 5.4  Wnioski 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
___________________________        ______________________ 
 

 

 



 
 

 


